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Voorstel Procedurevergadering commissie LNV 

 

Tijdens het laatste AO Gewasbescherming is onduidelijkheid blijven bestaan over de vraag of met 

ruimtelijk-ordenings-instrumentarium spuitvrije zones kunnen worden gerealiseerd. De Kamer heeft 

zich in meerderheid hiervoor uitgesproken. 

In de antwoorden op mijn schriftelijke vragen, binnengekomen op 24 april 2019, wordt gesteld dat 

dit kan en ook al plaatsvindt. In de brief van 7 oktober 2019 stelt de minister ‘dat het ten algemene 

instellen van spuitvrije zones moeilijk te realiseren is’ [maar blijkbaar niet onmogelijk].  

In de argumentatie wordt verwezen naar juridisch advies dat de landsadvocaat heeft uitgebracht om 

teeltvrije zones te realiseren op grond van regelgeving van de EU. Dat is geen onderzoek naar de 

mogelijkheden die de Wet op de ruimtelijke ordening biedt.  

In de commissievergadering van 31 oktober is onduidelijkheid blijven bestaan. 

Derhalve stel ik voor om een juridische opinie in te winnen over de vraag welke mogelijkheden de 

Wet ruimtelijke ordening c.a., zoals deze nu luidt (of dient te gaan luiden), wel c.q. niet biedt aan de 

overheden (rijk, provincie, gemeenten, waterschappen) om spuitvrije zones in te stellen.  
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